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Zápis 

z 9. zasedání Akademického senátu UHK dne 14. 12. 2011 
____________________________________________________________________ 

Přítomni: dr. Václav Víška, doc. Tatiana Gavalcová, Aleš Roubal, dr. Karol Radocha, dr. 
Jitka Kühnová, dr. Petr Tučník, dr. Karel Mls, dr. Václav Bělík, Mgr. Jan Hloušek, dr. Martin 
Smutek, dr. Ladislav Koreň, Ladislav Chyba, Eva Hrdličková, Ivana Velčovská, Martin 
Petrus, David Vahala, Barbora Celá, Alena Vejsadová, Ondřej Novotný, Lenka Tesařová. 

Omluveni: doc. Jitka Málková, dr. Jaroslav Daneš, dr. Karel Myška, dr. Martin Paleček, dr. 
Josef Kasal, Dagmar Novotná, Ondřej Košťál.  

Nepřítomni: Šimon Ováry, Vít Bárta, Bc. Josef Suchánek. 

Hosté: doc. Dana Musilová, prorektorka, dr. Stanislav Klik, kvestor, dr. Miloslav Vondráček, 
proděkan PdF, dr. Jaroslav Kacetl, zástupce RVŠ. 

Prezenční listina je přílohou tohoto zápisu. 

Průběh jednání: 

Zasedání zahájil dr. Václav Víška, v krátkosti připomněl program jednání.  

Na základě podpisů přítomných v prezenční listině uvedl, že zasedání je usnášeníschopné 
a počet přítomných senátorů je 20 (10 členů KAP a 10 členů SK).  

 

Program zasedání AS UHK byl navržen následovně: 

1) Plán plnění úkolů z Aktualizace Dlouhodobého záměru UHK pro rok 2012 (předkládá 

doc. PhDr. Dana Musilová, CSc., prorektorka UHK). 

2) Vyjádření AS UHK k záměru UHK uzavřít smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení 

věcného břemene (předkládá Ing. Stanislav Klik, Ph.D., kvestor UHK). 

3) Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu na Univerzitu Hradec 

Králové na ÚSP UHK v akademickém roce 2012/2013 (předkládá doc. PhDr. Dana 

Musilová, CSc., prorektorka UHK a Mgr. Jan Hloušek, zástupce ředitele USP UHK). 

4) Stanovisko k věcnému záměru zákona o vysokých školách a finanční pomoci studentům 

(předkládá doc. RNDr. Tatiana Gavalcová, CSc., místopředsedkyně AS UHK). 

5) Požadavek SK k dovolení jednoho člena za studenty do ekonomické a legislativní 

komise (předkládá Bc. Aleš Roubal, místopředseda AS UHK za studentskou komoru). 

6) Různé. 
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Bod 1. Plán plnění úkolů z Aktualizace Dlouhodobého záměru UHK pro rok 2012 

(předkládá doc. PhDr. Dana Musilová, CSc., prorektorka UHK). 

 

Doc. Musilová předložila materiál jménem nepřítomné prorektorky dr. Žumárové. Jedná 
se o konkrétní rozpracování aktualizace s termíny a odpovědností za kontrolu. Dokument 
nepodléhá schvalování; AS UHK byl předložen pouze na vědomí.  
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
AS UHK vzal plán plnění úkolů z Aktualizace Dlouhodobého záměru UHK pro rok 2012 
na vědomí. 
  
Bod 2. Vyjádření AS UHK k záměru UHK uzavřít smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení 

věcného břemene (předkládá Ing. Stanislav Klik, Ph.D., kvestor UHK). 

 

Ing. Klik uvedl, že uzavření smlouvy se týká vybudování nové vodovodní přípojky na budově 
E. Nová trasa bude kratší; s termínem realizace v roce 2012.  
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: PRO – 20, PROTI – 0, ZDRŽEL SE - 0. 
 
AS UHK projednal a souhlasí s uzavřením smlouvy o uzavření budoucí smlouvy 
o zřízení věcného břemene. 
 
Bod 3. Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu na Univerzitu 

Hradec Králové na ÚSP  UHK v akademickém roce 2012/2013 (předkládá Mgr. Jan 

Hloušek, zástupce ředitele USP UHK). 

 

Doc. Musilová uvedla, že pravidla pro přijímací řízení dle zákona schvaluje AS UHK.  
Mgr. Hloušek upřesnil, že se jedná o technickou normu a jelikož ÚSP vzešel z PdF, materiál 
je zpracován obdobně. 
Dr. Víška upozorňuje na formální záležitosti dokumentu. 
 
Diskutovala se otázka způsobu provedení přijímacího řízení. 
 
Hlasování: PRO – 20, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0. 
 
AS UHK schválil pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu na UHK 
na ÚSP v akademickém roce 2012/2013. 
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Bod 4. Stanovisko k věcnému záměru zákona o vysokých školách a finanční pomoci 

studentům (předkládá doc. RNDr. Tatiana Gavalcová, CSc., místopředsedkyně AS UHK). 

 

Doc. Gavalcová podala podrobnou informaci o situaci, která nyní nastala v RVŠ. Rada, která 
sesbírala spoustu námětů jak k věcnému záměru zákona o VŠ, tak k finanční pomoci 
studentům, ukončila svoje funkční období a přehoupne se do období nové rady. Označila 
současný stav za velmi vážný, kdy MŠMT předložilo návrhy záměrů buď v provizorní verzi 
nebo pozdě. RVŠ reagovala 139 stránkovým dokumentem připomínek a výhrad. Doc. 
Gavalcová odkazuje pro podrobnější informace na web. stránky RVŠ. 
 
Dr. Víška připomněl, že i UHK se vyjádřila k oběma záměrům zamítavě – doc. Hynek, 
rektor, zaslal stanovisko na MŠMT. 
 
V diskusi vystoupil mj. A. Roubal s informací o vytvoření pracovní skupiny, která by měla 
v této věci zaktivovat studenty. 
  
Dr. Víška přečetl návrh usnesení AS UHK:  
AS UHK nesouhlasí s návrhem věcného záměru zákona o vysokých školách. 
AS UHK nesouhlasí s návrhem věcného záměru zákona o finanční pomoci studentům 
a doporučuje dokument k přepracování. 
 
Hlasování: PRO - 20, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0. 
 
AS UHK tímto usnesením podpořil Českou konferenci rektorů a Radu vysokých škol. 
 
  
Bod 5. Požadavek SK k dovolení jednoho člena za studenty do ekonomické 

a legislativní komise (předkládá Bc. Aleš Roubal, místopředseda AS UHK za 

studentskou komoru). 

 
A.Roubal uvedl, že SK navrhuje doplnit člena do Legislativní a Ekonomické komise AS UHK, 
a to z důvodu ½ roční nepřítomnosti zástupce SK (A. Vejsadové) v obou komisích. Navrhují 
Mgr. Pavlínu Fulnečkovou, která nebyla jednání přítomna, nicméně s kandidaturou 
souhlasí. 
 
Z diskuse vyplynulo, že A. Vejsadová se mandátu senátorky SK ani členky LK a EK AS UHK 
po dobu své nepřítomnosti nevzdá. 
 
Hlasování: PRO – 20, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0. 
 
AS UHK zvolil nového člena Legislativní a Ekonomické komise AS UHK – Mgr. Pavlínu 
Fulnečkovou.  
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Bod 6. Různé 

Doc. Gavalcová podala informaci o schůzce volební komise na kandidáta na funkci rektora 
a uvedla, že AS UHK má možnost s kandidáty uskutečnit předvolební setkání v termínu 
po 4. 1. 2012.  
 
Dr. Tučník informoval senátory o schůzce Ekonomické komise AS UHK, která 
se uskutečnila s dr. Klikem, kvestorem. Jednalo se o ekonomické situaci na UHK a dalším 
snížení rozpočtu. Dr. Tučník vybízí senátory k předložení event. námětů na další setkání.  
 
A. Vejsadová omluvila svoji nepřítomnost na zasedáních AS UHK v měsících leden – červen 
2012.  
 
Usnesení z jednání AS UHK: 

AS UHK na svém 9. zasedání 14. 12. 2011 schválil toto usnesení: 

- AS UHK vzal na vědomí Plán plnění úkolů z Aktualizace Dlouhodobého záměru 
UHK pro rok 2012.  

- AS UHK projednal a souhlasí s uzavřením smlouvy o uzavření budoucí smlouvy 
o zřízení věcného břemene. 

- AS UHK schválil Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu 
na Univerzitu Hradec Králové na ÚSP  UHK v akademickém roce 2012/2013. 

- AS UHK nesouhlasí s návrhem věcného záměru zákona o vysokých školách. 
- AS UHK nesouhlasí s návrhem věcného záměru zákona o finanční pomoci 

studentům a doporučuje dokument k přepracování. 
- AS UHK zvolil nového člena Legislativní a Ekonomické komise AS UHK – Mgr. 

Pavlínu Fulnečkovou.  
 

O usnesení hlasovali přítomní členové akademického senátu veřejně. V okamžiku hlasování 
bylo v místnosti přítomno 20 členů AS UHK. 

Hlasování: PRO - 20, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0. 

Usnesení bylo přijato. 

 

Plánovaný termín příštího zasedání AS UHK bude upřesněn elektronicky. 

 

V Hradci Králové dne 14. 12. 2011    Mgr. Václav Víška, Ph.D.                             
Zapsala: Iveta Vondráčková                předseda AS UHK              

 


